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Er zijn genoeg bekende (of iets minder bekende) personen in onze gemeenten, waarvan
iedereen zegt: “Ja, die ken ik wel.” Maar hoe goed kennen wij deze personen. Meestal
is het van gezicht, een oppervlakkig praatje, een foto in de krant of via, via. Door middel
van deze rubriek willen we proberen iets meer te weten te komen over deze mensen: hoe
leven ze, wat houdt hen bezig, wat zijn hun hobby’s etc. onder het motto: ‘Laat iemand
‘s een jasje uittrekken, zonder ‘m in zijn hemd te zetten’. Aan het eind van het gesprek
krijgt deze persoon de gelegenheid de pen aan iemand anders door te geven. Afwisse-
lend gaan we naar iemand uit de gemeente Ten Boer en Loppersum. Op aangeven van
Margreet Wiersema te Stedum ben ik op bezoek bij Nancy Koning te Loppersum.

 Eigen archief

Personalia: Nancy Koning, geboren dd 5 sep-
tember 1962 te Schiedam, wonend in Lopper-
sum sinds 19 juni 1984, getrouwd met Cor
Koning, twee dochters.
Opleiding: MAVO, Intas, bakkersvakschool,
tekenen & kunstgeschiedenis, DFA en ADFA
bloemopleiding, HBO-docent bloem.
Beroep: Docent bloem & design bij Terranext
in Eelde, eigen bedrijf Nancy’s Natuur- en
bloemdecoraties.
Eerdere functie: Brood- en banketbakker.
Overige functies: Geen.
Politiek: Op dit moment ‘schommel’ ik.
Hobby’s: Creatief met natuurlijke materialen,
motorrijden, mountainbiken, hardlopen, zwem-
men, mijn paard, etaleren, fotograferen, ko-
ken en lekker eten.
Kleur: Tòch blauw.
Karakter: Ondernemend, actief, vrolijk, pittig.
Goede eigenschap: Veelzijdig en heel men-
selijk.
Slechte eigenschap: Wil wel eens teveel,
soms te bezorgd voor anderen.
Moet lachen om: Mijn dochters, af en toe om

mijn kippen en leuke verhalen
van dagelijkse belevenissen.
Kan wel huilen om: Sommige
gezinssituaties en mensen die
ernstig ziek zijn.
Uiterlijk: Vind ik wel belangrijk,
hangt af van de situatie.
Bewondering voor: Mijn doch-
ters, mijn man, mijn schoonva-
der, mijn ouders, mijn collega
die overal zo mooi structuur in
aan kan brengen en mensen die
voor anderen klaar staan.
Heb moeite met: Machteloos-
heid en ik heb een bloedhekel
aan roken.
Trots op: Mijn gezin inclusief
aanhang en wat ik tot nu toe
bereikt heb.
Vakantie: Ontspannen, spor-
ten, tijd hebben, mooi weer en
met vrienden lang tafelen.
Muziek: Gitaarspel binnen het
gezin.
Sport: Zie hobby’s.
Typisch Gronings vind ik:
De nuchterheid en de ruimte.
Televisie: Niet zo heel veel,
voornamelijk ten gevolge van
mijn studie, maar als ... dan
kookprogramma’s, ‘Boer zoekt
vrouw’ of een romantische film.
Boeken: ‘De Vliegeraar’, ‘Haar

naam was Sarah’. Leesboeken komen weer
na de studie.
Kunst: Een uiting van persoonlijkheid en vi-
sie.
BuurContact: Leuk om te lezen.
Kan me erg verheugen op: Lekker eten met
de kinderen en met vrienden samen zijn.
Bang voor: Dat er iets met de kinderen of
ouders gebeurt.
Hoogtepunt/dieptepunt: Soms is een diep-
tepunt wat later een hoogtepunt blijkt te zijn.
Vind het jammer dat: De mensen door de
‘snelheid van het leven’ elkaar niet meer ont-
moeten.
Wereld: Ruim de zooi op!
Europa: Veel te beleven.
Nederland: Stop met al die regeltjes.
Groningen: Geweldig.
Loppersum: Lekker dorp.
Verder wil ik nog kwijt: Houd je eigen straatje
schoon en heb het dan niet over dat van de
buren.
De pen geef ik door aan: Sineke Wiersema
te Loppersum.

Rode Zonnehoed (Echinacea Angustifolia)
De rode, ook wel purperen, zonnehoed is een negentig centimeter hoge plant, die de bloemen
in de top draagt. Deze plant heeft als vervelende bijkomstigheid dat hij alle voedsel uit de grond
gebruikt, waardoor deze in drie jaar tijd uitgeput raakt. De volksnamen zijn rode zonnebloem en
kogelbloem. Deze laatste naam slaat op de bloeiwijze. Er vormt zich een kogel van zaden en
onderaan de kogel groeien de bloemblaadjes rondom. Zonnehoed komt oorspronkelijk uit
Noord-Amerika. De Noord-Amerikaanse indianen noemden het Snakeroot (slangenwortel),
omdat het werd gebruikt om het gif uit een slangenbeet te trekken en de wond te genezen. Zij
kauwden de wortel en gebruikten die zo als wondmiddel voor het behandelen van insectenbe-
ten, infecties, hoest en verkoudheid. Homeopaat dr. Meyer zag hoe een indianenvrouw de plant
tussen stenen plette. Ze liet hem zien hoe je met de verse brij wonden en letsels kunt
behandelen. Onder de naam ‘Meyers bloedzuiveraar’ veroverde het in 1870 het midden westen
van Amerika. Rond 1920 krijgt het de naam ‘Echinacea’. In Europa heeft dr. Vogel onderzoek
verricht en de weerstandverhogende werking geconstateerd. Hoe die werking nu precies
verloopt, is niet helemaal duidelijk, maar men denkt dat het immuunsysteem wordt versterkt en
de ontstekingen beperkt. De werkzame stof in Echinacea bevordert de vorming van witte
bloedlichaampjes. Witte bloedlichaampjes zijn van belang bij het bestrijden van infecties.
Echinacea heeft een anti bacteriële werking en wordt daarom toegepast in huidproducten bij
onder andere acne, abcessen, wonden, bloedvergiftiging en steenpuisten. Bij verkoudheid,
bronchitis, hoest, keelpijn, sinusitis en angina helpt Echinacea. Het beste resultaat wordt bereikt
als je met innemen begint acht dagen na het vermoedelijke ontstaan van de infectie. Preventief
innemen heeft geen zin.
Echinacea is niet voor iedereen geschikt. Je mag het niet gebruiken bij auto-immuunziekten en
progressieve systeem ziekten als TBC, Leiose, Multiple sclerose, HIV en AIDS.
De bloemen oogst je in het voorjaar en de wortels in het najaar. Het beste zijn de wortels van
een drie jaar oude plant.

RECEPT BIJ VERKOUDHEID EN KEELPIJN
Tinctuur: 20 gram verse Echinacea wortel, 80 ml wodka. Was de wortel en snijd hem fijn. Doe
dit in een potje en giet de wodka erop; twee tot vier weken laten staan.

IJsjes: 2 middelgrote rode pepers, 8 cm gemberwortel, 2,4 dl honing, 1 zakje gelatine, 8 dl
cranberrysap, sap van 2 grote citroenen, 80 ml Echinaceatinctuur.
Was de pepers en snijd ze fijn, schil de gemberwortel en snijd hem in dunne plakjes. Meng peper,
gember, gelatine, sap en honing in een pan en laat het mengsel 5 minuten zachtjes koken. Neem
van het vuur af en zeef het boven een kom. Als het mengsel is afgekoeld het citroensap en de
tinctuur erdoor roeren. Giet het vervolgens in ijsvormpjes en zet deze in de vriezer. Neem een
ijsje tijdens verkoudheid, keelpijn en griep.
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Over de brandweerzorg in de Eemshaven
“denken we met z’n vieren na. Maar Eems-
mond moet eerst een keuze maken over het
plaatsen van hun kazernes.” De raad gaat
akkoord.

Het ontwerpbestemmingsplan Entreegebied
Over de Wijmers wordt met algemene bijval
ontvangen. De heer Laning (CDA) noemt het
een “mooi voorbeeld van maatwerk.” De heer
Schollema wil weten wanneer de brug komt en
of het ‘even veranderen’ van de Wijmers extra
kosten gaat opleveren. Wethouder Prins hoopt
daar “op korte termijn duidelijkheid over te
krijgen. We streven er naar om het in 2012 af
te ronden.” Wethouder Stoel vult aan dat even-
tueel herstelwerk aan de brug die nu wordt
gebruikt in het regulier onderhoud wordt mee-
genomen. De raad stemt in. De heer Huizinga
(VVD) onthoudt zich van stemming, omdat hij
bij het bestemmingsplan is betrokken. Hij heeft
ook niet deelgenomen aan de discussie over
dit agendapunt.

De gemeente is eigenaar van een groot aantal
stukjes groene openbare ruimte. Regelmatig
vraagt iemand die naast zo’n stukje snipper-
groen woont of die grond ook te koop of in
bruikleen te krijgen is. Tot nu toe waren daar
geen richtlijnen voor, maar daar gaat de be-
leidsnotitie Snippergroen verandering in bren-
gen. De heer Sauerborn (GB/D66) veronder-
stelt dat er een inventarisatie is en dat er een
behoeftepeiling is geweest bij eventuele be-
langhebbenden. De heer Van Impe (GL) maakt
zich zorgen om de ruimtelijke kwaliteit. Hij vindt
dat de gemeente “zou kunnen eisen dat men-
sen er iets leuks mee doen. Geen stenen of
hekken.” De heer Schollema denkt, dat als je
te veel voorwaarden stelt, potentiële kopers
zullen afhaken. De heer Bos (CU) maakt zich

zorgen over de kosten van Kadaster en nota-
ris. De heer Laning vraagt wat het risico is dat
mensen besluiten af te zien van koop of huur
en de heer Reinders vindt de huurprijzen aan
de hoge kant. Wethouder Prins legt uit dat het
om een beleidsnotitie gaat. “Wij willen hier
graag mee aan de slag, en na een jaar of twee
houden we een evaluatie.” Het koopbedrag
betreft vijf huurjaren. Het is heel moeilijk aan te
geven wat het de gemeente gaat opleveren,
en er bestaat een risico dat de gemeente het
onderhoud terug zou kunnen krijgen. Om de
kosten van de notariële akten te beperken is
het de bedoeling om het overdragen van gron-
den te clusteren. Mevrouw Blink (LV) merkt
op, dat snippergroen ook vaak aan huurwo-
ningen grenst. Wat dan? De wethouder: “Daar-
om bieden we ook de mogelijkheid tot huur. De
raad gaat akkoord.

Loppersum heeft samen met Delfzijl en Appin-
gedam anderhalf jaar geleden besloten om de
uitvoering van de Wet WOZ en het heffen van
de meeste gemeentelijke belastingen uit te
besteden aan de gemeente Groningen. Om te
voldoen aan het Europees aanbestedings-
recht moet er een alleenrecht worden geves-
tigd. Mevrouw Oldenhof vraagt hoe de kosten-
ontwikkeling in de gaten kan worden gehou-
den en de heer Huizinga wil weten waarom is
gekozen voor ‘onbepaalde tijd’. Wethouder
Stoel: “Je doet het voor onbepaalde tijd, tenzij
de overeenkomst wordt verbroken. We hou-
den er met z’n drieën zicht op, ook op de
financiën.” De raad is overtuigd.

Het college stelt voor om het contract met de
accountant met een jaar te verlengen. Me-
vrouw Oldenhof wil graag “een doorkijkje naar
de toekomst.” De heer Huizinga: “Er verandert
niets in de werking, alleen de aanbesteding
gaat gezamenlijk. Mevrouw Elderman vindt
dat “we voor eigen keuzes wel een budget

moeten meenemen.” Burgemeester Roden-
boog stelt voor om de gemaakte opmerkingen
mee te nemen naar volgend jaar. En zo ge-
schiedt.

Loppersum Vooruit heeft een motie voorbe-
reid waarin regering en parlement wordt ge-
vraagd oog te hebben voor de specifieke si-
tuatie rond de ziekenhuiszorg in Noord- en
Oost-Groningen. Met andere woorden: de zie-
kenhuizen in Delfzijl, Winschoten en Stadska-
naal mogen niet verdwijnen. Alle aanwezige
fracties ondersteunen de motie. De heer Lam-
beck (LA) is niet aanwezig; om de motie écht
raadsbreed te kunnen maken zal de heer
Reinders morgen contact opnemen met de

heer Lambeck. Ook het college staat achter de
motie. Wethouder Hartman: “Wij sturen hem
met alle plezier naar Den Haag.”
Tijdens het lange zomerreces hebben de raads-
leden nogal wat rondvragen verzameld. Te
veel om in de nog beschikbare ruimte te noe-
men. Daarom sluit ik af met de mededeling dat
de commissie zich afgelopen maandag heeft
gebogen over de WMO en dat er op 25 oktober
een thema-avond wordt georganiseerd over
de toekomst van het onderwijs in de gemeente
Loppersum. Jan de Jonge is gespreksleider.
Vanaf 19.00 uur in het gemeentehuis. Reser-
veren is gewenst ...

Lammert Zuiderveld


